
       

    Villaföreningen Dungen  
  
  

Protokoll fört vid vårstämman med Villaföreningen Dungen,  

den 25 mars 2010 i Magasinet, Segeltorp 

1. Stämmans öppnande 

Mötet öppnades av Göran Lidgren som hälsade de närvarande välkomna. 

2. Justering av röstlängd 

Kontroll av röstlängden gjordes och det konstaterades att 22 fastighetsägare var 

närvarande inkl lämnade fullmakt. Stämman konstaterades därvid beslutsmässig (21 av 

28 krävs). 

3. Val av stämmofunktioner 

Ordförande att leda stämman: Göran Lidgren 

Sekreterare att föra protokoll: Rainer Tihvan 

Rösträknare, att jämte ordförande justera protokollet: Arne Lindqvist och Ingegerd 

Odelborg Turesson 

4. Frågan om mötet utlysts i behörig ordning 

Mötet förklarades behörigt utlyst. 

5. Dagordningens fastställande 

Invändes från Harald Melcher att punkten om dagordningens fastställande saknades 

varför den lades till dagordningen. 

Dagordningen fastställdes 

6. Anmälan av verksamhetsberättelse och ekonomisk redovisning avseende kalenderår 

samt gjorda transaktioner innevarande år 

Verksamhetsberättelse och den ekonomiska redovisningen godkändes av stämman efter 

visst palavrande. Invändningar framfördes över snöröjningskostnaden och hur mycket 

som behöver plogas. Invändes även mot att rörligt elavtal fanns.  

Stämman beslöt att tillsätta grupp för förhandling av nytt snöröjningsavtal. Gruppen skall 

bestå av Harald Melcher och Jakob Broberg. Rapport till höstmötet. 

7. Föredragning av revisionsberättelse 

Revisionsberättelsen upplästes och godkändes. Revisorerna tillstyrkte beviljad 

ansvarsfrihet för styrelsen.  

8.  Fråga om beviljande av ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter 

Stämman beslutade att ge den avgående styrelsen full ansvarsfrihet för år 2009. 



9. Rapportering av pågående projekt/arbetsgrupper 

Inga rapporter eller projekt fanns att redovisa. 

10. Ärenden 

Inga ärenden hade anmälts till styrelsen för behandling vid mötet. 

11. Val av ledamöter (2 år) och suppleant (1 år) att utgöra styrelsen 

I tur att avgå var Göran Lidgren (ordf.), Rainer Tihvan, Klaus Akrén och Kristina Holmgren 

(Suppleant). I styrelsen kvarstående ledamöter ytterligare 1 år var Zeljko Maksic och 

Lotta Stjernberg.  

Valberedningen föreslog som nya ordinarie ledamöter (2 år) Ingegerd Odelberg Turesson 

och Nathan Gothelf. Valberedningen förde inte fram något förslag på ytterligare ledamot 

och inte heller något förslag till ordförande. 

Till ordinarie ledamöter för 2 år valdes:  

Ingegerd Odelberg Turesson husnr 26. 

Nathan Gothelf husnr 2.  

Stämman lyckades efter övertalning få Göran Lidgren att sitta kvar i styrelsen ytterligare 

en period.  

Till ordförande för 1 år omvaldes Göran Lidgren. 

Till kassör för 1 år omvaldes Zeljko Masic. 

12.  Val av revisorer (2st) och revisorsuppleant (1st) för 1 år 

Till revisorer omvaldes Leif Björk (sammankallande) och Jacob Broberg husnr 13. 

Till revisorsuppleant omvaldes Kenny Erikson. 

13. Val av ordförande och två ledamöter att utgöra valberedningen för 1 år 

Till valberedningen valdes Magnus Hansson (sammankallande, omval) och Gudrun 

Lundberg (nyval)  

14. Budget 

Budgeten 2010 presenterades. Styrelsen föreslog oförändrad avgift på 4000 kr vilket 

skulle ge ett mindre överskott i budgeten. Harald Melcher föreslog en avgift på 3500 kr  

vilket skulle medföra ett mindre underskott. Vi skulle om underskott verkligen uppstod 

begära in ytterligare avgift genom extra utdebitering. 

Stämman beslutade efter omröstning godkänna den av styrelsen föreslagna årsavgiften 

om 4000 kr. Betalningen uppdelas på två omgångar med sista betalningsdag 15 maj 

respektive 15 september. 

15. Vårstädning 

Styrelsens förslag om städdag Lördagen den 24 april godkändes.  

Fam. Lundberg ansvarar för utspisningen.  



16. Övriga frågor 

 Takinspektion – Pavel Muszynski påpekade att han av tidigare styrelse fått beskedet 

att det är han själv som ansvarar för sitt tak. Pavel ville därför ha 500 kr återbetalt för 

han ansåg takinspektionen onödig och mot hans vilja.  

 Container  – Diskuterades om endast trädgårdsavfall skulle tillåtas i container vid 

städdagar. Detta skulle minska kostnaden kraftigt för dessa. Beslöts att hänskjuta 

frågan till höstmötet. 

 Ansvaret för våra tak -  Diskuterades ansvaret för våra tak. Bl.a. diskuterades vad 

som gäller om någon t.ex. skadar annans tak och/eller ramlar ner från sitt eller 

annans tak. Frågeställningarna fångades upp av styrelsen som undersöker 

ansvarsfrågan närmare. 

17. Stämman avslutades 

Ordförande tackade samtliga närvarande och förklarade mötet avslutat. 
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Göran Lidgren                                   Arne Lindqvist                     Ingegerd Odelborg Turesson 

 


